
Protokół Nr IX /2025  
z IX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej  

w dniu 11 lutego 2025 r.  
 
IX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Stanisława Panka Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Łańcucie, przy 
ul. Mickiewicza 2 (I piętro).  
 
Obrady rozpoczęto 11 lutego 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:06 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu:  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49   
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 

Przewodniczący Rady powitał radnych, gości oraz osoby obsługujące obrady sesji.   
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Kamil Chmiel 
3. Halina Golec 
4. Zbigniew Grad 
5. Jan Kilian – nieobecny 
6. Kamil Kilian 
7. Adam Krzysztoń 
8. Marian Kurek 
9. Zbigniew Łoza 
10. Michał Mac  
11. Wincenty Morycz 
12. Joanna Murias – nieobecny 
13. Piotr Nowak 
14. Stanisław Panek 
15. Barbara Pilawa-Kraus 
16. Izabela Pomykała 
17. Mariusz Rejman 
18. Monika Roman 
19. Agnieszka Rzepka 
20. Łukasz Rzepka 
21. Wojciech Szura. 
 
Rada Powiatu odmówiła modlitwę do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 



Ad. 2.   
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku posiedzenia. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Łańcuckiego za 2024 r.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczość oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2025 – 2027. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Markowa. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej organizacji transportu 

publicznego, dojazdu młodzieży do szkół ponadpodstawowych zlokalizowanych na 
terenie miasta Łańcuta oraz obniżki cen biletów na trasie Budy Łańcuckie (lewa 
strona) – Łańcut, obsługiwanej przez przewoźnika ABX 2 Bus. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład 
Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego do 2030 roku dla obszaru 
funkcjonalnego obejmującego Gminy: Białobrzegi, Łańcut, Markowa, Rakszawa, 
Żołynia oraz Powiat Łańcucki, w tym trybu konsultacji społecznych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Stowarzyszenia 
Samorządów Terytorialnych „Aglomeracja Rzeszowska”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego.  
13. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

14. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
16. Sprawy różne.  
17. Zakończenie.  
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Łańcuckiego za 2024 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego 
za 2024 r. przedstawiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw Obronnych 
i Zarządzania Kryzysowego. 
Głosów w dyskusji nie było  



Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczość oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2025 – 2027. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
W dyskusji głos zabierali: 
Radny Michał Mac,  
Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw Obronnych i Zarządzania Kryzysowego, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki,  
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Porządku 
i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił Zbigniew Grad Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczość oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2025 – 2027. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/75/2025 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczość oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu 
Łańcuckiego na lata 2025 – 2027 została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Markowa. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban z Biura Pionu Ochrony Spraw 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
W dyskusji głos zabierali: 
Radny Łukasz Rzepka. 
 



Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Rejman. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Markowa. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/76/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Markowa 
została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej organizacji 
transportu publicznego, dojazdu młodzieży do szkół ponadpodstawowych 
zlokalizowanych na terenie miasta Łańcuta oraz obniżki cen biletów na trasie Budy 
Łańcuckie (lewa strona) – Łańcut, obsługiwanej przez przewoźnika ABX 2 Bus. 
 
 
Monika Roman Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
stanowisko Komisji odnośnie powyższej petycji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Łukasz Rzepka, 
Wicestarosta Łańcucki Barbara Pilawa-Kraus. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej organizacji transportu 
publicznego, dojazdu młodzieży do szkół ponadpodstawowych zlokalizowanych na 
terenie miasta Łańcuta oraz obniżki cen biletów na trasie Budy Łańcuckie (lewa strona) 
– Łańcut, obsługiwanej przez przewoźnika ABX 2 Bus. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 



NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/77/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej organizacji 
transportu publicznego, dojazdu młodzieży do szkół ponadpodstawowych 
zlokalizowanych na terenie miasta Łańcuta oraz obniżki cen biletów na trasie Budy 
Łańcuckie (lewa strona) – Łańcut, obsługiwanej przez przewoźnika ABX 2 Bus została 
podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład 
Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład 
Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/78/2025 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład 
Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego.  



Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/79/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego do 2030 roku dla 
obszaru funkcjonalnego obejmującego Gminy: Białobrzegi, Łańcut, Markowa, 
Rakszawa, Żołynia oraz Powiat Łańcucki, w tym trybu konsultacji społecznych. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Józef Fajger Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego i Funduszy Pomocowych.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad, 
Naczelnik Józef Fajger, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego do 2030 roku dla obszaru 
funkcjonalnego obejmującego Gminy: Białobrzegi, Łańcut, Markowa, Rakszawa, 
Żołynia oraz Powiat Łańcucki, w tym trybu konsultacji społecznych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 



Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/80/2025 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego do 2030 roku dla obszaru 
funkcjonalnego obejmującego Gminy: Białobrzegi, Łańcut, Markowa, Rakszawa, 
Żołynia oraz Powiat Łańcucki, w tym trybu konsultacji społecznych została podjęta 
(w załączeniu). 
 
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do 
Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych „Aglomeracja Rzeszowska”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Józef Fajger Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego i Funduszy Pomocowych.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Izabela Pomykała – która m.in zgłosiła wniosek formalny o skierowanie 
powyższego projektu uchwały do komisji o ponowie przeanalizowanie projektu.  
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń, 
Radna Izabela Pomykała (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman, 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń (Ad Vocem), 
Radna Izabela Pomykała (Ad Vocem), 
Wicestarosta Łańcucki Barbara Pilawa-Kraus, 
Radny Zbigniew Łoza, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radna Monika Roman, 
Radny Michał Mac, 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń. 
 
Przystąpiono do głosowania wniosku radnej Izabeli Pomykały.  
Radca Prawny Marcin Mazur wyjaśnił zasady głosowania wniosku. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad dotyczący niegłosowania nad uchwałą 
w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Stowarzyszenia Samorządów 
Terytorialnych „Aglomeracja Rzeszowska” w celu ponownego przekazania projektu 
uchwały na komisję. 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Michał Mac, Izabela Pomykała 
PRZECIW (11) 
Kamil Chmiel, Halina Golec, Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew 
Łoza, Wincenty Morycz, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Agnieszka Rzepka, 
Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Janusz Bester, Zbigniew Grad, Piotr Nowak, Mariusz Rejman, Monika Roman, Łukasz 
Rzepka 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wniosek nie został przyjęty. 
 
W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Stowarzyszenia 
Samorządów Terytorialnych „Aglomeracja Rzeszowska”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Wincenty Morycz, Piotr Nowak, Stanisław 
Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, 
Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mac, Izabela Pomykała 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
 
Uchwała Nr IX/81/2025 w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do 
Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych „Aglomeracja Rzeszowska” została 
podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 



Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
 
Uchwała Nr IX/82/2025 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025 została 
podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr Nowak, Stanisław Panek, 
Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka 
Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Krzysztoń 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias. 
Uchwała Nr IX/83/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu). 
 
 



Ad. 17. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Należy zaznaczyć, że od punktu 17 prowadzenie obrad sesji Rady Powiatu pod 
nieobecność Stanisława Panka przejęła Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady 
Powiatu.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał 
Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Kamil Kilian zwrócił się z zapytaniem i poprosił o informację czego dotyczyło 
i jak przebiegało spotkanie: wideo spotkanie - poświęcone wymianie informacji między 
przedstawicielami Ogólnopolskiego Porozumienia Organizacji Samorządowych 
w Zespołach  Komisji Wspólnej Rządu  i Samorządu Terytorialnego na temat stanu 
procedowania propozycji zmian legislacyjnych służących likwidacji części barier 
w samorządach. 
W powyższym temacie głos zabierali:  
Wicestarosta Łańcucki Barbara Pilawa-Kraus - (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman - (Ad Vocem), 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki,  
Radny Kamil Kilian - (Ad Vocem). 
Natomiast Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca obrad stwierdziła, że odpowiedź 
radnemu Kamilowi Kilianowi zostanie udzielona na piśmie.  
 
Radna Izabela Pomykała zwróciła się o doprecyzowanie punktu: „Zarząd pozytywnie 
zaakceptował projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centrum 
Miasta Łańcuta”. 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń poinformował, że miasto Łańcut przygotowało plan 
zagospodarowania przestrzennego, który został zaakceptowany pozytywnie przez 
Zarząd Powiatu. Plan dotyczył ścisłego centrum Łańcuta, od ulicy Armii Krajowej, 
poprzez ZST, Centrum Medyczne i całe Śródmieście.  
Radna Monika Roman - (Ad Vocem) poinformowała, że plan ten był konsultowany 
i prezentowany, odbyło się spotkanie w Miejskim Domu Kultury w Łańcucie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego Wincenty Morycz zaapelował, aby na 
sesjach Rady Powiatu nie dyskutować o tym co się dzieje w mieście Łańcucie, czy 
w urzędach gmin. 
 
 
Ad. 18. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 



W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac podziękował Przewodniczącemu Komisji Porządku 
i Bezpieczeństwa Publicznego za złożenie wniosków dotyczących powiatowej 
infrastruktury drogowej.  
 
Radny Janusz Bester w związku z wejściem w życie ustawy o ochronie ludności 
i obronie cywilnej zapytał, czy w ślad za zadaniami jakie ta ustawa nakłada zostaną 
przeznaczone środki finansowe na infrastrukturę związaną z poprawą bezpieczeństwa 
mieszkańców powiatu.  
 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń odpowiedział, że na razie są takie plany, ale brak 
jest rozporządzeń, odbędą się szkolenia, są obiecane środki finansowe na ten, ale jak 
będzie nie wiadomo.  
 
Radny Zbigniew Grad zapytał na jakim etapie są prace remontowe w I LO w Łańcucie 
i kiedy jest przewidziany koniec prac, (protokół konieczności). 
 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń odpowiedział, że remont jest prowadzony na 
żywym organizmie, odbywają się zajęcia lekcyjne. Natomiast na feriach firma 
remontowa będzie intensywniej pracować. Środki finansowe przyjęte uchwałą zostaną 
przeznaczone na wykonanie sufitów podwieszanych, które się odkształciły po zdjęciu 
piasku i gliny. Harmonogram prac idzie zgodnie z ustaleniami.  
 
Radny Łukasz Rzepka przekazał podziękowania i informację odnośnie halowych 
zawodów pożarniczych, które odbyły się w ZS w Białobrzegach. Ponadto zwrócił się 
z prośbą o udostępnienie Radnym krótkiej informacji odnośnie odbytych Konwentów 
Samorządu Powiatu Łańcuckiego. 
 
Radny Piotr Nowak zwrócił się z zapytaniem odnośnie przejść dla pieszych w ciągu 
drogi powiatowej w Kraczkowej (w niektórych miejscach wystają śruby). Jaki jest status 
tej sprawy ponieważ wcześniej było już to zgłaszane.  
 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń odpowiedział, że problem występował kilka razy, 
w ramach gwarancji jest to naprawiane. Dodał, że preferowane przejścia dla pieszych 
nie zadały egzaminu i tego typu przejścia nie będą już montowane.  
 
Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego poparł wniosek 
radnego Łukasza Rzepki odnośnie udostępnienia protokołów z Konwentów Wójtów 
ponieważ sam otrzymuje wiele zapytań od mieszańców np. w sprawie dróg 
powiatowych.  
 
Starosta Łańcucki Adam Krzysztoń odpowiedział, że od dofinansowań gmin zależy ile 
dróg powiatowych jest robione i dzięki temu pozyskiwano wiele środków finansowych 
z zewnątrz. Dodał, że wpłaty są dobrowolne i zależy od decyzji danego samorządu.  
 
 



Ad. 11. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Adam Krzysztoń, Marian 
Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Piotr Nowak, Barbara Pilawa-
Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz 
Rzepka, Wojciech Szura 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Kilian, Stanisław Panek 
NIEOBECNI (2) 
Jan Kilian, Joanna Murias 
Protokół Nr VIII / 2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. został przyjęty. 
 
 

Ad. 13. 
Sprawy różne. 
 

W sprawach różnych nie zabierano głosu.  
 
 
 

Ad. 14. 
Zakończenie. 
 

Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Łańcuckiego podziękowała 
radnym za uczestnictwo w sesji, a następnie zamknęła obrady IX sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego VII kadencji 2024 – 2029. 
 
Przygotowała: 
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 

Stanisław PANEK 
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